
Zápis č. 7/2011

ze zasedání zastupitelstva obce Boskovštejn, které se konalo dne 29. 9. 2011 v 17.00 hod. v

úřadovně Obecního úřadu.

Zasedání zastupitelstva zahájil v 17.00 hod. starosta ing. Libor Nevrkla,  všechny přivítal a

konstatoval, že pozvánka na toto zasedání byla vyvěšena jak na úřední desce, tak i v elektronické

podobě a to nejméně 7 dní před konáním tohoto zasedání.

Přítomni jsou 4 členové zastupitelstva a tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné.

Přítomni: Ing. Libor Nevrkla – starosta

                Tomáš Maxera – místostarosta

                Anna Poláčková – člen zastupitelstva

                Jindřiška Křehnáčová – člen zastupitelstva 

Omluveni: Vlasta Vyklická – člen zastupitelstva (příchod v 17.20)

Vojtěch rada – člen zastupitelstva (příchod v 17.35)

                Jaroslav Meduna – člen zastupitelstva (příchod v 17.35)

Starosta přednesl program jednání:

1.Volba zapisovatele a ověřovatelů

2.Záměr prodeje pozemku č. 748/6

3.Záměr pronájmu části pozemku č. 745/1

4.Rozpočtové opatření č. 4/2011 a 5/2011

5.Žádost hokejového týmu o příspěvek

6.Posvícení 2011

7.Různé

Bod č. 1 - Volba zapisovatele a ověřovatelů

Starosta navrhl jako zapisovatele dnešního zasedání pana Tomáše Maxeru, jako ověřovatele paní

Annu Poláčkovou a paní Jindřišku Křehnáčovou a dal o tomto hlasovat.

Hlasování č. 1:  Pro: 4 členové

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 1: Zastupitelstvo schvaluje zapisovatelem tohoto zápisu pana T. Maxeru, ověřovateli

paní A. Poláčkovou a paní J. Křehnáčovou

.

Bod č. 2 – Záměr prodeje pozemku č. 748/6

Manželé Šmerdovi požádali o koupi pozemku č. 748/6, který sousedí s jejich nemovitostí za účelem

vybudování jímky a terasy pro posezení. Starosta nechal o záměru prodeje hlasovat.



Hlasování č. 2:  Pro: 4 členové

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 3: Zastupitelstvo schvaluje záměr prodej pozemku č. 748/6 manželům Šmerdovým.

Tento záměr bude zveřejněn nejméně po dobu 15 dní na internetu i v obecní vývěsce

Bod č. 3 – Záměr pronájmu pozemku č. 745/1

Manželé Antlovi požádali o pronájem pozemku č. 745/1 za účelem uskladnění dřeva. Starosta

nechal o záměru pronájmu hlasovat.

Hlasování č. 3:  Pro: 4 členové

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 3: Zastupitelstvo schvaluje záměr pronájmu pozemku č. 745/1 manželům Antlovým.

Tento záměr bude zveřejněn nejméně po dobu 15 dní na internetu i v obecní vývěsce. 

Bod č. 4 – Rozpočtová opatření č. 4/2011 a 5/2011

Vzhledem k provozním potřebám obce a přiznaným dotacím je třeba přijmout rozpočtová opatření

č. 4/2011 a 5/2011.

Hlasování č. 4:  Pro: 4 členové

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 4: Zastupitelstvo schvaluje rozpočtová opatření č. 4/2011 a 5/2011. 

V 17.20 se dostavila paní Vlasta Vyklická

Bod č. 5 – Žádost hokejového týmu o příspěvek

Starosta informoval zastupitele o žádosti týmu „Vlci Boskovštejn“, který se bude od letošního roku

účastnit soutěžní ligy v Moravských Budějovicích o příspěvek. Vzhledem k propagaci obce a velké

finanční náročnosti zabezpečit sezónu navrhl podpořit tým boskovštejnských hokejistů částkou

11.000,- Kč a nechal o tom hlasovat

Hlasování č. 5:  Pro: 5 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 5: Zastupitelstvo schvaluje podporu hokejovému týmu „Vlci Boskovštejn“ ve výši

11.000,- Kč

Bod č. 6 – Posvícení 2011

Starosta informoval zastupitele o pořádání tradičního Boskovštejnského posvícení, které zorganizují

jako vždy místní dobrovolní hasiči. Pořádání této akce navrhl starosta podpořit částkou 5.000,- Kč a

nechal o tom hlasovat



Hlasování č. 6:  Pro: 5 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 6: Zastupitelstvo schvaluje podporu SDH Boskovštejn na pořádání posvícení ve výši

5.000,- Kč

V 17.35 se dostavili pánové Vojtěch Rada a Jaroslav Meduna

Bod č. 7 – Různé

a) Starosta informoval zastupitele, že obci byla schválena dotace z Jihomoravského kraje pro sbor

dobrovolných hasičů ve výši 14.000,- Kč a nechal o jejím přijetí hlasovat

Hlasování č. 7:  Pro: 7 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 7: Zastupitelstvo schvaluje dotaci z JMK ve výši 14.000,- Kč

b) Starosta informoval zastupitele o možnosti prodloužit smlouvu s úřadem práce na VPP. Navrhnul

takto prodloužit smlouvu paní Šárce Šárové do 29. 2. 2012 a nechal o tom hlasovat

Hlasování č. 8:  Pro: 7 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 8: Zastupitelstvo schvaluje prodloužení smlouvy s úřadem práce na VPP pro paní Šárku

Šárovou.

c)Starosta informoval o provedení dílčího přezkoumání hospodaření obce za r. 2011

Byl zjištěn nedostatek – nebyl zveřejněn záměr pronájmu pozemku u prodloužené smlouvy

Antl Jan, Boskovštejn čp.15.

Na základě tohoto zjištěného nedostatku bylo přijato opatření :

dodržovat ustanovení § 39 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích - zveřejnit záměr pronájmu

pozemku a následně schválit novou nájemní smlouvu.

Usnesení č. 9: Zastupitelstvo bere na vědomí zprávu z dílčího přezkoumání hospodaření a přijaté

opatření.

d) Starosta informoval o možnosti zažádat o dotaci na opravu cesty v horní části obce. Je nutné

udělat projekt a zažádat o stavební povolení. Tyto činnosti zařídí starosta..

Usnesení č. 10: Zastupitelstvo bere na vědomí možnost zažádání o dotaci. Projekt i stavební

povolení zařídí starosta.



V 18:05 starosta poděkoval všem za účast a zasedání zastupitelstva ukončil.

V Boskovštejně, dne 29.9.2011

_____________________                    _____________________               ____________________

     zapisovatel                                            ověřovatel                                         ověřovatel 




